
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 48
Forslag til lov om ændring af færdselsloven og lov om fragtaftaler ved interna-
tional vejtransport. (Indførelse af gebyr i forbindelse med chaufføruddannel-
sen inden for vejtransport af farligt gods og indførelse af mulighed for anven-
delse af elektroniske fragtbreve m.v.).
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 4
Kan ministeren bekræfte, at der ikke er et gebyr for udstedelse af det nuvæ-
rende uddannelsesbevis, hvorfor der vil være tale om indførelse af et nyt ge-
byr og ikke blot en forhøjelse af et eksisterende? Hvis ikke, vil ministeren da
redegøre nærmere for det eksisterende gebyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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